



Retirement of the Group Chief Executive Officer and Appointment of the new Group Chief Executive Officer

تقاعد الرئيس التنفيذي للمجموعة وتعيين الرئيس التنفيذي الجديد للمجموعة

Date	3 rd January 2023	التاريخ
Company Name	Bahrain National Holding Company B.S.C شركة البحرين الوطنية القابضة ش.م.ب	إسم الشركة
Trading Code	BNH	رمز التداول
Subject	BNH Announces the Retirement of Group CEO Mr. Sameer AlWazzan, and Appointment of Mr. Raed Fakhri to Succeed Mr. AlWazzan البحرين الوطنية القابضة (BNH) تعلن عن تقاعد الرئيس التنفيذي للمجموعة السيد سمير الوزان وتعيين السيد راند فخري خلفاً له	الموضوع
Material Information	<p>Bahrain National Holding B.S.C. (BNH) the premier Bahraini Insurance Group, announces the upcoming retirement of Mr. Sameer AlWazzan from his current position as Group Chief Executive Officer, effective 13th February 2023, after nine years of outstanding service to the Group. The Board of Directors has named Mr. Raed Fakhri to succeed Mr. AlWazzan as Group CEO and will be joining the Group on 14th February 2023.</p> <p>Mr. AlWazzan has held several executive positions prior to joining BNH as CEO in January 2014. In this role, he has skillfully and thoughtfully led the Group through some unique challenges and seen improved performance and results, enabled by his clear vision, strategic choices, and distinguished leadership.</p> <p>Mr. Farooq Almoayyed, Chairman of Bahrain National Holding, commented: "On behalf of BNH's Board of Directors, I would like to extend our sincere gratitude and appreciation to Mr. Sameer AlWazzan for his leadership and contribution to our business and for helping grow shareholder value. During his tenure, BNH has grown considerably and maintained itself as an insurance industry leader with a trusted brand reputation and strong financial position. Under his leadership, BNH has made critical changes to its strategy, structure, and organisation that have positioned it strongly for success and contributed towards driving further growth within the Kingdom of Bahrain."</p> <p>"We are also delighted to welcome Mr. Raed Fakhri in the position of Group CEO, bringing with him profound strategic, operational, and professional experiences that we are</p>	المعلومات الجوهرية

confident will drive our strategic and operational transformation, building on existing strengths and accelerating growth in key business areas.” he added.

Mr. Raed joins the Group with over 28 years of experience in Investments, Business Development & Engineering. Prior to his recent position as Advisor of Local Impact Investments at Mumtalakat, he held several senior leadership roles, including Managing Director of Local Impact Investments and Vice President of Investments at Mumtalakat, Investment Director at Capinvest Investment Bank, Senior Manager at Batelco, and Engineer at Gulf Petrochemical Industries. He is also the Co-Founder of BDI Partners, which was established in 2010; he has headed the firm as its Managing Director.

Mr. Raed served on various boards throughout his career, such as the Boards of Gulf Air Group and The Cranemere Group. Currently, he serves on the boards of Investrade, American University of Bahrain and holds the position of Deputy Chairman at Batelco. He holds an Executive MBA from the University of Bahrain and a Bachelor of Science in Electronics Engineering Technology from the University of Central Florida, Orlando, USA.

أعلنت البحرين الوطنية القابضة (BNH)، المجموعة الرائدة في مجال التأمين، عن تقاعد السيد سمير الوزان الرئيس التنفيذي للمجموعة وذلك اعتباراً من ١٣ فبراير ٢٠٢٣، بعد تسع سنوات من الخدمة المتميزة للمجموعة. وعين مجلس إدارة المجموعة السيد راند فخري ليتولى صلاحيات منصب الرئيس التنفيذي للمجموعة اعتباراً من ١٤ فبراير ٢٠٢٣.

شغل السيد سمير الوزان عدة مناصب تنفيذية قبل انضمامه إلى شركة البحرين الوطنية القابضة في منصب الرئيس التنفيذي في يناير ٢٠١٤. وخلال فترة توليه هذا المنصب، قاد السيد سمير المجموعة بمهارة وعناية عالية وذلك بالرغم من التحديات العديدة، حيث شهدت المجموعة أداءً مميزاً بفضل قيادته وخياراته الاستراتيجية الواضحة.

وعلق السيد فاروق المؤيد، رئيس مجلس إدارة شركة البحرين الوطنية القابضة، قائلاً: "بالنيابة عن مجلس إدارة البحرين الوطنية القابضة، أود أن أعرب عن خالص امتناننا وتقديرنا للسيد سمير الوزان على قيادته ومساهمته في أعمال الشركة ومساعدته في تنمية حقوق المساهمين. وخلال فترة إدارته للمجموعة حرص السيد الوزان على تطوير الشركة بشكل كبير، وحافظ على مركزها كمجموعة رائدة في صناعة التأمين تتمتع بسمعة تجارية موثوقة وأداء مالي قوي. علاوةً عن ذلك أجرت المجموعة بقيادته تغييرات

<p>Impact on Financial Position</p>	<p>مهمة في إستراتيجيتها وهيكلها وتنظيمها مما جعلها في مركز ثابت لتحقيق النجاح والعمل على دفع عجلة نموها في المملكة. "</p> <p>وأضاف: "كما يسعدنا أن نرحب بالسيد راند فخري في منصب الرئيس التنفيذي للمجموعة ، حيث يجلب معه الخبرة الاستراتيجية والتشغيلية القيمة والتي نثق أنها ستقود نمو المجموعة في المرحلة المقبلة، بالبناء على نقاط القوة الحالية وتسريع النمو في مجالات الأعمال الرئيسية."</p> <p>ينضم السيد راند إلى المجموعة وهو يتمتع بخبرة تزيد عن 28 عامًا في مجال الاستثمار وتطوير الأعمال والهندسة. قبل توليه لمنصبه الأخير كمستشار للاستثمارات ذات التأثير المحلي في ممتلكات، شغل عدة مناصب قيادية، بما في ذلك العضو المنتدب للاستثمارات المحلية ونائب رئيس الاستثمارات في ممتلكات، ومدير الاستثمار في بنك كابيفست للاستثمار، ومدير أول في بتلكو ومهندس في شركة الخليج للصناعات البتر وكيميائية. وهو أيضًا المؤسس المشارك لشركة BDI Partners التي تأسست في عام ٢٠١٠ وترأس الشركة كعضو منتدب.</p> <p>ويذكر بأن السيد راند عمل في العديد من المجالس الإدارية خلال حياته المهنية، أبرزها مجالس إدارة مجموعة طيران الخليج ومجموعة كرانمير. وهو حاليًا عضو في مجلس إدارة شركة انفستريد والجامعة الأمريكية في البحرين، ويشغل منصب نائب رئيس مجلس إدارة بتلكو. السيد راند حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال التنفيذية من جامعة البحرين، وبكالوريوس العلوم في تكنولوجيا هندسة الإلكترونيات من جامعة سنترال فلوريدا في أورلاندو، الولايات المتحدة الأمريكية.</p>	<p>الأثر على المركز المالي</p>
<p>Impact on Financial Position</p>	<p>NIL لا يوجد</p>	<p>الأثر على المركز المالي</p>

<p>Name</p>	<p>Masood Bader</p>	<p>الإسم</p>
<p>Title</p>	<p>Deputy Group Chief Executive Officer</p>	<p>المسمى الوظيفي</p>
<p>Company Seal ختم الشركة</p>	<p>Signature التوقيع</p>	
		